
RAADSVRAAG cf. art. 39 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft Raadsvragen cf. art. 39. RvO   

Steller vragen: Paul Klaver  
 
Onderwerp: Vragen over Raadsvoorstel wijziging Gemeenschappelijke Regeling WVS 

 

Datum: 30 september 2020 

Geachte voorzitter,  
  
De PvdA-fractie heeft kennisgenomen van het raadsvoorstel wijziging Gemeenschappelijke Regeling 
WVS. De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen. 

Vraag 1 
De wijzigingen in de gemeenschappelijke regeling hebben wellicht ook samengevat betrekking op: 

- de versterking van de invloed van gemeenteraden van de deelnemende gemeenten op de 
algemene kaders, de begroting en de jaarrekening;  

- de samenstelling van de besturen en de versterking van de positie van het algemeen bestuur; 
- de mogelijkheid voor het indienen van een zienswijze door gemeenten bij het instellen van 

bestuurscommissies. 
 
Klopt dat?  
Kunnen wij kaders meegeven? En wanneer komt dit aan de orde?  
Hoe en op welke wijze kan de raad volgens u meer invloed uitoefenen? 
 
Vraag 2 
Hoe werkt de verdeelsystematiek? Waarom meer en een hoger percentage? 
Hoe gaat de nieuwe verdeelsystematiek werken? 
 
Vraag 3 
Kan de gemeente Roosendaal meer leer-werkplaatsen vragen in deze? Vooral in deze tijd?  
Hoe werkt dat? Hoe kunnen wij binnen onze bijdragen meer vraag doen uitgaan naar meer en 
bredere inzet van leer- en werkplaatsen? 
En kan de gemeenteraad daar invloed op uitoefenen? 
 
Vraag 4 
Hoe functioneert de gemeenschappelijke regeling? Worden samenwerkingsovereenkomst behaald 
en worden verwachtingen gehaald? 
 
Hoe zijn uw college doelstellingen voor de periode 2020 tot 2025 met deze regeling? 
 
 
Alvast dank voor uw antwoorden, afhankelijk van uw antwoorden houden wij ons een inhoudelijke 
zienswijze voor. 

 
Namens de PvdA-fractie, 

Paul Klaver 


